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1. Nyt fra…    

 Eleverne Der er intet nyt. Ingen elevrådsmøde siden sidst  

 Lærerne 

Der har været store læser med små. Der planlægges 
og afvikles tiltag på 9. årgang i forhold til eksamen.  
Fagfordeling er i gang.  

 

 SFO 

Der har været overnatning med 3. årgang med stor 
succes. Der er flere børn, som ikke kunne være i et 
overnatningsarrangement. De sov i klubben og en 
pædagog fra klubben var deltagende.  
Skolebestyrelsen anbefaler at 5. årgangs forældre 
arrangerer en overnatningstur i starten af skoleåret, 
så alle øver sig i at overnatte ude.  
Der gøres klar til modtagelse af spirebørn d. 2.5.  
Der er ansat 2 nye medarbejdere i tidsbegrænsede 
stillinger i maj og juni. Der er afholdt 
spireforældremøde.  
Der arbejdes med nyt tiltag i forhold til et lille 
afgrænset område i morgen SFO overvejende 
målrettet til elever, som har særlige behov. Der er 
ansat en medarbejder til dette.   
Næste møde deltager Annika. Der skal drøftes 
serviceniveauet i forhold til afhentning om 
eftermiddagen. Bilag til næste møde – hvad er sendt 
ud tidligere på AULA.  

 

 Ledelsen 

 Eleverne har fået oplyst udtræksfag d. 24.4.  
Skriftlige og mundtlige prøver er planlagt. Herunder 
også censorater. Eleverne har trukket 
fordybelsesområder i de fag, hvor det er relevant.   
9. kl. sidste skoledag bliver d. 19.5. Der er et fælles 
kommunalt arrangement fra kl. ca. 11.30.  
De lokale aktiviteter bliver i begrænset omfang.  
Forældre skal hente deres børn i Roskilde. Der 
kommer en pjece ud ugen før.  
Elevrådet evaluerer på processen og arrangementet 
og sender det til ungebyrådet.  
Vi er i gang med næste års planlægning/justering af 
fagenes lektionsantal.  

-  

Dato: 
 28. april 2025 – kl. 17.00 –19.00 
 

Sted:  Personalerummet 

Dirigent:  Susse 

Referent:  Lise 

Hvem er til stede: 
Thomas, Lise, Marianne, Hanne, Susse, Inger, Kaya, Nikolaj,  Kathrine, 
Maybritt 

Afbud fra: Louise G.B., Tanja, Tommi, Pernille, Hanne Valeur 
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Der bliver justeret i antallet af eksamensfag og også 
i udtræksfagene. Der bliver krav om yderligere et 
valgfag på 7. – 8. eller 8. – 9. klassetrin.  
 

2. Elevfravær Data ikke tilgængelige endnu.   

3. Tale papir til forældremøder (se bilag) 

Susse har lavet et udkast. Yderst relevant indhold.  
Vigtigt at tydeliggøre at eleverne har brug for fortsat 
støtte i forhold til at holde fast i at understøtte 
fællesskabet. Lægges ind i ledelsens mappe vedr. 
skolebestyrelsen.  

 

4. Deltagelse på forældremøder 2025-26 

Vigtigt at datoerne for 0. 6. og 7. årgangs 
forældremødedatoer er på plads inden 
sommerferien og kommunikeres til skolebestyrelsen.  
Inger kan tilbyde 7. årgang.  
Susse kan tilbyde 0. årgang. Kathrine er back up på 
0. og 6. årgang. .  
Susse tilbyder endvidere 6. årgang.  
Ledelsen vil tage emnet kommunikation med skolen 
op som et punkt.   
Der er et udkast til ” Sådan kan du styrke 
fællesskabet i klassen” (alle)og udkast til 
forældreaftaler. (børnehaveklassen) 
Fra nyt fra skolebørn. Det tages med på  
forældremøder.   

 

5. Næste skoleår 
- Timebank 
- Skoledagens længde 
- Ressourcer 

Orientering om puljen og mulighederne for indholdet 
i timebanken samt skal opgaver fra 
timebankspuljen. (Der skal være klassens tid, 
ordblindetest og screening for høj begavelse i 1. 
klasse samt en indsats for de 10 % svageste i dansk 
og matematik på en årgang.)   
Orientering om den nye plan for fagfaglig 
undervisning og skoledagens længde. 
Der skal betales for udvidet åbningstid i klub, hvis 
klubben skal åbne før 14.30.  
Der ønskes obs. på busafgangene i forhold til de 
forlængede skoledage for udskolingselever.  

 

6. evt.  Ingen punkter 

 

7. Punkter til næste møde 
- Kontakt til kommunalbestyrelsen 

Der overvejes anerkendelse af prioriteringen af 
midler til tiltagene om biblioteksprojektet og 
facaderenovering. Vi afventer, hvad der bliver 
udmøntet.  

 

8. Lukket punkt 
Der er et stillingsopslag ude.  
 

 

 


